
Zápis ze 102. zasedání RKaM

Datum: 25. ledna 2021 od 17.00

Místo: Videokonference ZOOM

Přítomni: Bc. Miroslav Čermák; PhDr. David Emler, Ph.D.; Ing. Libor Hochmann;

Prof. ThDr. Jan Blahoslav Lášek; Mgr. Tomáš Ryza; MUDr. Josef Štorm

Omluveni: Vít Jurásek

Hosté: vedoucí ekonomického útvaru KaM UK Ing. Jana Guregová; vedoucí útvaru

ubytovacích služeb KaM UK Mgr. Miroslava Hurdová; vedoucí pracovníci

stravovacích služeb KaM UK Branislav Djobek a Martin Jindra; vedoucí pracovník

KaM UK Ing. Otto Kult; zástupci AS UK Andrej Farkaš, Mgr. Michal Glogr

D. Emler přivítal všechny přítomné a zahájil zasedání.

1) Program

D. Emler navrhl hlasovat o programu zasedání. Program byl součástí podkladových

materiálů.

Usnesení: RKaM UK schvaluje program 102. zasedání RKaM UK 25. ledna 2021.

Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, J. B. Lášek

Proti: nikdo

Zdrželi se: nikdo

2) Zápis

D. Emler navrhl následně hlasovat o zápisu ze 101. zasedání RKaM. Zápis byl

součástí podkladových materiálů.

Usnesení: RKaM UK schvaluje zápis ze 101. zasedání RKaM UK.



Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, J. B. Lášek

Proti: nikdo

Zdrželi se: nikdo

3) Rozdělení výsledku hospodaření KaM

D. Emler představil žádost KaM UK na rozdělení výsledku hospodaření, podkladový

materiál byl přílohou programu.

Usnesení: RKaM UK schvaluje převedení částky 573 559,95 Kč přidělené z RUK do

FRIM KaM UK.

Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm

Proti: nikdo

Zdrželi se: nikdo

D. Emler se dodatečně zeptal na hospodářský výsledek za rok 2020. J. Guregová

odpověděla, že je účetnictví uzavřené, výsledek je kladný, ve výši cca 474.000,- Kč.

J. Guregová dále připomněla, že z roku 2020 stále existuje pohledávka za FF UK /

RUK za ubytování skupiny zahraničních studentů ve výši cca 300.000 Kč, které mělo

být hrazeno z dotace, kterou univerzita nedostala. Po krátké debatě doporučili

členové RKaM pohledávku fakturovat na jejího objednatele.

4) Sociální byty

D. Emler představil možnost nabídnout aktuálně neobsazené služební byty KaM UK

jako tzv. “sociální byty” akademické obci a zaměstnancům. Proběhla diskuze nad

tím, kdo by měl mít celou záležitost ve své gesci, nad formou vyhlášení této

možnosti a nad kritérii, podle kterých by byly případné žádosti posuzovány. Členové

RKaM se shodli na tom, že záležitost by mělo mít v gesci vedení KaM, jelikož jde o

majetek svěřený v gesci KaM UK. Ty rovněž disponují administrativním aparátem,

právníkem, podatelnou, atd. Po jejich návrhu bude věc připomínkovat RKaM a

sociální komise AS UK.



Usnesení: RKaM UK podporuje zřízení kategorie bytů určených k podpoře členů

akad. obce a zaměstnanců UK v tíživé sociální situaci a pověřuje vedení KaM UK

přípravou pravidel pro jejich přidělování.

Pro: D. Emler, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm

Proti: nikdo

Zdrželi se: nikdo

5) Předžalobní výzva

D. Emler informoval, že kvestor UK adresoval RKaM předžalobní výzvu, kterou

zaslal na RUK právní zástupce bývalého ředitele KaM Mgr. Ing. Jiřího Macouna.

Výzva rozporuje ukončení jeho pracovního poměru. D. Emler zmínil, že podle jeho

názoru jde o čistě právní otázku, resp. personální politiku rektora UK. J. B. Lášek

doplnil, že tuto věc vnímá mimo kompetence RKaM UK. Ostatní členové rady se s

názorem ztotožnili.

Usnesení: RKaM bere předžalobní výzvu na vědomí.

Pro: D. Emler, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm

Proti: nikdo

Zdrželi se: nikdo

Zapsali: D. Emler, J. Štorm


